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P R O T O K Ó Ł  Nr VI/07 
 

z sesji Rady Gminy Mokrsko odbytej w dniu 26 marca 2007 roku w sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy Mokrsko pod przewodnictwem pani Sabiny Sokół –Przewodniczącej 
Rady Gminy 
 
 
Ustalona liczba radnych - 15 
Faktyczna liczba radnych - 15 
Liczba radnych obecnych na sesji – 14 
 
 
Radni Rady Gminy obecni na sesji: 
1.Braliński Zbigniew 
2.Gładysz Irena 
3.Grześlak GraŜyna 
4.Juszczak Jan 
5.Kmiecik Jan 
6.Majtyka Grzegorz 
7.Mielczarek Marek 
8.Piśniak Arkadiusz 
9.Podyma Zbigniew 
10.Rzepka Wiesław 
11.Słowik Zdzisław 
12.Sokół Sabina 
13.Strózik Teresa 
14Szaniec Wojciech 
 
Radni Rady Gminy nieobecni na sesji. 
1.Radny Dudek Czesław 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  
1.Tomasz Kącki - Wójt Gminy 
2.Renata Nagła - Skarbnik Gminy 
3.Danuta Komor - Sołtys Sołectwa Mokrsko II 
4.Beata Szajsner  - Sołtys sołectwa Krzyworzeka II 
5.GraŜyna Ptak  -  Sołtys sołectwa Jasna Góra 
6.ElŜbieta Ciura          -  Sołtys sołectwa Mątewki 
7.Wiesława Czart - Sołtys sołectwa Chotów 
8.Stanisław Braliński - Sołtys sołectwa Motyl 
9.Stanisław Wróbel - Sołtys sołectwa Brzeziny 
10.Natalia Stefaniak - redaktor KULIS 
 
Ogółem w obradach VI sesji udział wzięły 24 osoby. 
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Porządek obrad sesji: 
 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2.Ustalenie porządku obrad 
3.Przyjęcie protokółu z V  sesji Rady Gminy 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
5.Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami 
6.Sprawozdanie z przebiegu zebrań sprawozdawczo-wyborczych do organów samorządu 
    mieszkańców wsi 
7.Uchwalenie budŜetu Gminy na 2007 rok 
8.Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2006 rok 
9.Podjęcie uchwał w sprawie: 
   a/ wyboru kandydata na członka Stałej Konferencji Współpracy i jego stałego zastępcy 
   b/ powiadomienia pana Wacława Urbaniaka – Sekretarza Gminy Mokrsko o obowiązku 
       przedłoŜenia Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach niedopełnienia tego 
      obowiązku 
c/powiadomienia pani Renaty Nagłej – Skarbnika Gminy Mokrsko o obowiązku przedłoŜenia 
   Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach niedopełnienia tego obowiązku 
10.Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 
11.Zamknięcie obrad  sesji 
 
 

P u n k t  1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno ści obrad  
 

 
Pani Sabina  Sokół, Przewodnicząca Rady – otworzyła VI sesję Rady Gminy Mokrsko. 
Powitała wszystkich przybyłych i następnie stwierdziła wymagane kworum do podejmowania 
uchwał i wniosków. 
 
 

P u n k t  2 
 

Przyjęcie porz ądku obrad  
 

Pani Sabina Sokół, Przewodnicząca Rady –  Do porządku obrad jaki radni otrzymali łącznie z 
zaproszeniem na sesję proponuję wnieść następujące poprawki: 
1.wykreslić punkt 9. podjęcie uchwały w sprawie zasad i rozmiaru zniŜek w tygodniowym 
   obowiązkowym wymiarze godzin dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
   prowadzonych przez gminę Mokrsko, zgodnie z ustaleniami podjętymi na komisjach. 
2.Na wniosek Wójta Gminy wprowadzić do porządku obrad sesji jako punkt 9: 
   „9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
        a/ wyboru kandydata na członka Stałej Komisji Współpracy i jego stałego zastępcy, 
        b/ powiadomienia pana Wacława Urbaniaka – Sekretarza Gminy Mokrsko o obowiązku 
            przedłoŜenia Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach niedopełnienia tego 
            obowiązku, 
        c/ powiadomienia pani Renaty Nagłej – Skarbnika Gminy Mokrsko o obowiązku 
            przedłoŜenia Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach niedopełnienia tego 
            obowiązku”. 
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Po zmianach porządek VI sesji Rady Gminy będzie przedstawiał się następująco: 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2.Ustalenie porządku obrad 
3.Przyjęcie protokółu z V sesji Rady Gminy 
4.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
5.Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami 
6.Sprawozdanie z przebiegu zebrań sprawozdawczo-wyborczych do organów samorządu 
   mieszkańców wsi 
7.Uchwalenie budŜetu gminy na 2007 rok 
8.Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2006 rok 
9.Podjęcie uchwał w sprawie: 
   a/ wyboru kandydata na członka Stałej Konferencji Współpracy i jego stałego zastępcy 
   b/powiadomienia pana Wacława Urbaniaka – Sekretarza Gminy Mokrsko o obowiązku 
     przedłoŜenia Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach niedopełnienia tego 
     obowiązku 
   c/powiadomienia pani Renaty Nagłej – Skarbnika Gminy Mokrsko o obowiązku 
     przedłoŜenia Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach niedopełnienia tego 
     obowiązku 
10.Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 
11.Zamknięcie obrad sesji 
 
Czy do przedstawionego porządku obrad dzisiejszej sesji są uwagi? 
 
Wójt Gminy – do porządku sesji  nie mam uwag. Mam tylko jedną prośbę do radnych:  
1.w dniu dzisiejszym pan Kowalczyk  ma czas i moŜe radnych zapoznać z     działalnością 
   Stowarzyszenia Zakole Warty oraz informacją na temat Programu „Lider”. RównieŜ radni z 
   OŜarowa wnosili o kontakt z panem Kowalczykiem. 
2.Pojawia się kwestia wypełniania wniosków o dopłaty unijne. Ze swej strony czynimy 
   pewne przygotowania, nie mniej chciałbym aby pan Gońda, który jest doradcą WODR-u 
   wytłumaczył  radnym i sołtysom zasady  wypełniania  w tym roku wniosków. 
W związku z tym  chciałbym,  jeŜeli te osoby się pojawią  zrobić przerwę  w obradach sesji. 
Zakłóci nam to  w jakiś sposób porządek obrad. UwaŜam jednak, Ŝe informacje są waŜne i 
dobrze aby radni znali je  „z pierwszej ręki”. 
3. Mam prośbę, którą podniosłem na komisjach., a mianowicie chciałbym abyśmy wszyscy 
    pozostali po sesji  i utworzyli komitet załoŜycielski stowarzyszenia społeczno-kulturalnego 
   Gminy Mokrsko  
Przewodnicząca Rady Gminy – rozumiem, Ŝe nie wprowadzamy nowego punktu do porządku 
obrad sesji. JeŜeli przyjedzie pan Kowalczyk czy pan Gońda zrobimy krótką przerwę w 
obradach sesji i wysłuchamy  ich co mają nam do powiedzenia na tematy, o których mówił 
pan Wójt. 
Porządek dzisiejszej sesji został odczytany, w związku z tym zwracam się do radnych z 
zapytaniem: kto jest za przedstawionym porządkiem obrad VI sesji Rady Gminy Mokrsko?.   
 
Porządek obrad VI sesji Rady Gminy Mokrsko został przyjęty jednogłośnie .                                                                  
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P u n k t  3  
 

Przyjęcie protokółu z V sesji Rady Gminy  
 
Protokół z V sesji Rady Gminy był wyłoŜony na sali obrad przed sesją. Radni mieli  
moŜliwość zapoznania się z protokółem. Czy do protokółu radni mają uwagi? Czy 
przyjmujemy go z odczytaniem czy bez odczytywania. 
 
Protokół z V sesji Rady Gminy Mokrsko został przyjęty bez odczytywania. 

 
 

P u n k  t  4 
 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono: 
1.radnego Arkadiusza Piśniaka 
2.radnego Zbigniewa Podymę 
3.radnego Marka Mielczarka 
 
Zaproponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków został przyjęty. 

 
 

P u n k t  5 
 

Informacja Wójta Gminy o działalno ści mi ędzy sesjami  
 

Wójt Gminy - Nasza praca polega na wyznaczeniu pewnych kierunków działania. Wydaje mi 
się, Ŝe do budŜetu na rok 2007 udało nam się pewne rzeczy wprowadzić i to co zostanie na 
dzisiejszej sesji uchwalone zdeterminuje w pewnym sensie działania Gminy, będą planowe i 
zgodne z  naszymi oczekiwaniami. Mam teŜ nadzieję, Ŝe sprawy wnoszone  przez Państwo w 
ramach interpelacji są sukcesywnie realizowane, jeŜeli nie dotyczą dróg powiatowych. 
Zanim zacznę sprawozdanie powiem o sprawie, która moŜe determinować nasze działania: 
-  na komisjach juŜ wspominałem, ukazała się teŜ informacja w prasie na temat 
   „bursztynowego szlaku”, który został zatwierdzony w ramach dodatkowych środków 
   pienięŜnych przeznaczonych z Ministerstwa Rozwoju Regionalnego na 4 województwa, w 
   tym łódzkie. Podział  środków został wysłany do Komisji Europejskiej. Komisja chce      
   go odrzucić. UwaŜa, ze jest to nie zgodne z wcześniejszymi zapisami  naszego Rządu. Chce 
   podzielić środki w inny sposób. Jest to informacja z ostatniego piątku. Nie  wiem czy dla 
   Starostwa pozostanie „bursztynowy szlak” czy zostanie cofnięty.  Unia jest, pieniądze będą, 
   nie wiadomo tylko kiedy i na jakich zasadach będą przyznawane. 
Następnie Pan Wójt przedstawił informację o działalności pomiędzy sesjami tj.26 lutym a 26 
marcem 2007r. /informacja stanowi załącznik Nr 1 do protokółu/. 
 
Przewodnicząca Rady -  czy są pytania do przedłoŜonej przez p.Wójta informacji? 
Radna Grześlak – przedstawiając informację pan Wójt  powiedział, Ŝe wysypisko jest czynne 
2 razy w tygodniu. Jakie to są dni? 
Druga sprawa, czy mieszkańcy wiedzą, Ŝe  droga na Słoniny została częściowo wybudowana 
na gruntach prywatnych i odwrotnie, Ŝe miejscami rolnicy weszli w drogę 
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Wójt Gminy  
- wysypisko jest czynne w środę od godziny 10oo do 14oo i w soboty w godzinach od 9oo do 
   13oo. 
- Jeśli chodzi o dwie działki pana Grzelaka i p.Urbanka to  wiadomo było juŜ przy budowie 
  drogi, gdyŜ osoby te wniosły tą sprawę wcześniej. Jeśli chodzi o pozostałe działki to musimy 
   temat dokładnie rozeznać. Droga była budowana w dobrej wierze. Pan Szaniec zobowiązał 
   się, Ŝe z mieszkańcami będzie rozmawiał.  
 
PoniewaŜ więcej pytań odnośnie złoŜonego sprawozdania nie było, Przewodnicząca Rady 
podziękowała panu Wójtowi za przedstawienie informacji i następnie przeszła do kolejnego 
punktu porządku obrad sesji. 
 
 

P u n k t  6 
 

Sprawozdanie z przebiegu zebra ń sprawozdawczo-wyborczych  
 do organów samorz ądu mieszka ńców wsi  

 
 
Przewodnicząca  Rady -  sprawozdanie z przebiegu zebrań wiejskich było omawiane na 
komisjach, radni  się z nim zapoznali. PoniewaŜ na sesji są jeszcze sołtysi dlatego chciałam 
się zapytać, czy  sołtysi chcą aby  odczytać sprawozdanie, czy wiedzą co było na zebraniach? 
Pani sołtys Komor Danuta – kaŜdy z sołtysów podpisywał  protokół, to wie co podpisywał. 
Wójt Gminy  
– jeśli chodzi o wnioski i postulaty dotyczące powiatu to chcę powiedzieć, Ŝe jest problem z 
współpracą. Nie wynika moŜe on  nie tyle z niechęci do nas ale  z moŜliwości finansowych. 
Powiat ma tyle środków ile ma i pewnych zadań nie jest w stanie wykonać. 
Jeśli będzie realizowany przez powiat „bursztynowy szlak”, to my musimy ułoŜyć plany 
naszych działań  w taki sposób aby uwzględnić w planach rozwoju danej miejscowości to co 
mamy do wykonania  np.budowa chodników. 
- sprawa finansowania  zadań ze środków unijnych. Być moŜe w 2007 roku będzie tak, Ŝe 
wnioski, które będą realizowane w okresie późniejszym będą dostawały  preliminarz 
finansowy. Oznacza to, Ŝe wniosek został przyjęty, gmina otrzyma trochę pieniędzy, gdyŜ  
nie  wykorzystane  będą środki w 2007 roku. Będzie to z korzyścią dla wielu gmin gdyŜ będą 
mogły realizować niektóre zadania. Na razie są to tylko sugestie, a wynikają z faktu, Ŝe nie 
ma uzgodnionego wspólnego stanowiska  pomiędzy Polską a Brukselą. Program Rozwoju 
Obszarów Wiejskich miał ruszyć od kwietnia. JeŜeli zacznie działać od września to będzie 
dobrze. 
- JeŜeli chodzi o rzeczy związane z drogami gminnymi, to najczęściej była podnoszona na 
zebraniach wiejskich  sprawa asfaltowania dróg gminnych. Budowanie dróg asfaltowych 
wiąŜe się z znacznymi kosztami, nawet gdy jest przygotowane juŜ podłoŜe pod asfaltowanie. 
Są to odcinki dróg, których asfaltowanie to koszt od  kilkudziesięciu tysięcy a nawet  100 tys. 
zł i więcej. Co roku z budŜetu gminy moŜemy wybudować 1 drogę, na którą wiadomo, Ŝe nie 
pozyska się z nikąd pieniędzy. I tak będziemy starać się to robić.  Wybierać będziemy odcinki  
dróg gdzie mieszka duŜo mieszkańców.  
Na drogi gdzie są projekty tj w Krzyworze i w Słupsku  jeŜeli będzie moŜna pozyskać środki 
będziemy składać wnioski i zadania realizować. JeŜeli byłaby pewna trudność przy 
pozyskaniu środków, to aby projekt nie przepadł naleŜałoby pewne prace rozpocząć i wpisać 
w dziennik budowy. Na dzień dzisiejszy tych dróg nie wpisaliśmy do budŜetu. Lepiej coś 
później wprowadzić do budŜetu gdy pojawią się środki, niŜ zdejmować z planu. 
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- Na zebraniach była podnoszona równieŜ sprawa budowy kanalizacji w gminie. W tym roku 
będzie robiony odcinek kanalizacji w Mokrsku od ośrodka zdrowia do oczyszczalni ścieków. 
Poza tym na całe Mokrsko będzie robione uaktualnienie projektu. Polegać to będzie na tym, 
Ŝe jeszcze raz zwrócimy się do wszystkich właścicieli działek i uzgodnimy przebieg   sieci 
kanalizacyjnej i przyłączy. Uzgodnienie sieci od kolejki w stronę Skomlina oraz od drogi 
chotowskiej do Krzyworzeki jest to koszt około180 tys.zł./plany,  projekt i mapy/ . 
- Podnosili mieszkańcy na zebraniach, dlaczego beczkowóz nie dowozi ścieki do oczyszczalni 
z innych miejscowości. Szczególnie mówili o tym mieszkańcy z Krzyworzeki i Chotowa, 
którzy wpłacili 250 zł na oczyszczalnię  jak równieŜ  ci co się nowo wybudowali i wpłacają 
obligatoryjnie na oczyszczalnię.  Trzeba pewne rzeczy  najpierw obliczyć, a później jako 
Rada będziecie nad tym dyskutować 
- Były równieŜ podnoszone sprawy dowozu dzieci do szkół. Wnioski z zebrań z Chotowa i 
Słupska w jakiś sposób zostały rozwiązane. Jest  zatrudniona osoba, która opiekuje się 
dziećmi dojeŜdŜającymi  do Szkoły Podstawowej  w Mokrsku. Pozostała jeszcze sprawa pory 
powrotu autobusu i  trasy. Są mieszkańcy, którzy chcą aby autobusy dalej jeździły. Jest to 
kwestia do załatwienia i  przedyskutowania z PKS na przyszły rok. 
- Były pytania na zebraniach o bazę sportową i naszą grupę drogową. Nasza grupa drogowa 
jest w stanie pewne rzeczy zrobić w ramach moŜliwości technicznych i czasowych. 
Wszystkiego nie jesteśmy i tak zrobić. Rozbudowywanie jej w okresie zimowego spokoju nie 
przyniesie zysków gdyŜ wiąŜą się z tym pewne stałe wydatki. 
JeŜeli chodzi o pozyskiwanie ludzi do pracy  są równieŜ pewne trudności. Na 17 osób 
wskazanych we wniosku do Urzędu Pracy, 5 osób nie spełniało wymaganego kryterium. Do 
niedawna jeszcze tak nie było. Na 1 miejsce było kilka osób. 
- Były uwagi, Ŝe niektóre miejscowości traktowane są źle lub gorzej. UwaŜam, Ŝe 
powinniśmy się skupić aby robić rzeczy dobre, przynoszące efekt w dłuŜszym okresie czasu. 
Natomiast wszystkie drobne rzeczy starać się załatwiać na bieŜąco. Staram się na bieŜąco 
przekazywać  do załatwienia sprawy nie naleŜące do naszej kompetencji  np.do powiatu. 
 
Wykaz wniosków zgłoszonych na zebraniach sprawozdawczo-wyborczych stanowi załącznik 
Nr 2 do protokółu. 
 
Dyskusja: 
Radny Szaniec –Na zebraniu w OŜarowie poruszany był problem wywozu ścieków z szamb. 
Ludzie pytają mi się czy będą mogli korzystać z beczkowozu gminnego i za jaką odpłatnością 
Wójt Gminy – Jak juŜ wcześniej mówiłem  robimy  techniczne rozeznanie jak rozwiązać 
problem. Jedna firma  chciała wziąć za obliczenia pieniądze, chociaŜ nas obsługuje. Druga 
firma zgodziła się zrobić wyliczenia za darmo w ramach współpracy. Na komisje 
przygotujemy materiały do dyskusji. 
JeŜeli chodzi o budowę planowanego odcinka kanalizacji, to 4 mieszkańców zgodziło się 
teoretycznie na przebieg przyłączy, z tym Ŝe w tym roku nie będą mieli środków własnych 
aby wpłacić określoną kwotę. Ja uwaŜam, Ŝe nie powinniśmy budować samej sieci jak 
poprzednio. NaleŜy wykonać przyłącze pod dom, a  ktoś  kto będzie miał pieniądze później, 
to się  podłączy do kanalizacji w terminie późniejszym. Podobnie jeŜeli ktoś ma działkę i chce 
ją uzbroić to naleŜałoby pobudować studzienkę, wstawić trójnik aby później nie rozkopywać 
sieci.  
Jeśli chodzi o beczkowóz to najpierw trzeba zrobić obliczenia, później zastanowimy się nad 
kosztami oraz jakie powinny być stawki, czy od  1 m3, lub od osoby czy teŜ od beczkowozu. 
Sprawa musi być dobrze przygotowana. 
 Na zebraniach była podnoszona równieŜ sprawa powołania spółki wodnej. Sołtysi 
otrzymali listy, na których wszyscy chętni rolnicy mieli się wpisywać. Chętnych nie ma tak 
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duŜo. Część rolników, na których są wypisane nakazy  podatkowe, de fakto ziemi nie 
uŜytkuje. Ziemia jest w dzierŜawie. UwaŜam, Ŝe naleŜałoby zwołać spotkanie osób, którzy  
zadeklarowali przystąpienie do spółki. 
Radny Majtyka -  ilu rolników zadeklarowało przystąpienie do spółki wodnej? 
Wójt Gminy  - Nie wszyscy sołtysi złoŜyli  jeszcze listy. 
Sołtys Juszczak – w OŜarowie zadeklarowało się 47 rolników. 
Sołtys Strózik -  w Krzyworzece wpisało się na listę 7 rolników. 
Sołtys Słowik -   w Mokrsku I zadeklarowały się 2 osoby razem z sołtysem. 
Sołtys  Szajsner – W Krzyworzece I na listę wpisała się 1 osoba.  Podatek w większości 
płaciły kobiety i mówiły, Ŝe w sprawie spółki muszą zapytać się „gospodarza”. 
Sołtys Czart – W Chotowie  zadeklarowała się tylko 1 osoba. Będzie z pewnością więcej. 
Radny Majtyka – najwięcej zadeklarowało się osób w OŜarowie, dlatego proponowałbym 
zorganizować zebranie w OŜarowie. 
Na zebraniach wiejskich były podnoszone sprawy oświetlenia ulicznego. Na komisji 
zaproponowałem aby przyjrzeć się gdzie naleŜałoby  załoŜyć lampy. MoŜe komisja rolnictwa  
przy okazji objazdu dróg zajęłaby się tym tematem. Przy okazji modernizacji oświetlenia 
moŜna byłoby podświetlić nasze kościoły, podobnie jak podświetlone są zabytki w innych 
miejscowościach. Nasze kościoły teŜ są zabytkami. SłuŜyłoby to bezpieczeństwu tych 
zabytków oraz poprawiłby się przez to wizerunek naszej Gminy. 
Radna Strózik –  Pan Garyga z OŜarowa ma robić tablice dla sołtysów,. MoŜe ten Pan 
zrobiłby równieŜ barierki na mostek w Krzyworzece. 
Wójt Gminy -  pierwotnie miałem na myśli, Ŝe wykonamy barierki w ramach własnych sił, 
ale moŜe rzeczywiście lepiej będzie jak zlecimy je do wykonania firmie. 
Wójt Gminy – jeŜeli chodzi o oświetlenie uliczne o czym mówił radny Majtyka, to chcę 
powiedzieć, Ŝe są Gminy w Polsce, które robiły audyty na oświetlenie uliczne, w którym 
określa się moŜliwości oraz oszczędności na energii elektrycznej. Mając opracowany audyt 
moŜna skorzystać  ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na 
modernizację oświetlenia. Są Gminy, które modernizują całościowo całą gminę, a są teŜ, 
które robią to etapowo, poszczególnymi miejscowościami.  Po koniec przyszłego roku 
postaram się przygotować materiały w tym temacie tj. jakie będą oszczędności a jakie koszty, 
czy  opłaca się oświetlenie całodobowe itd.. 
Na rok 2007 mamy 130 tys.zł na oświetlenie. W ramach tych środków moŜna załoŜyć 15 
lamp, plus inwestycja na Korei oraz zapłata  za oświetlenie uliczne. 
Przewodnicząca Rady -  Dziękuję p.Wójtowi za złoŜenie obszernego sprawozdania. Zgadza 
się, Ŝe jak będą pieniądze będzie moŜna robić całą modernizację oświetlenia. Na terenie 
Gminy mamy lampy rtęciowe  oraz sodowe, a w niedalekiej przeszłości były jeszcze lampy 
Ŝarowe. Najgorszy stan oświetlenia w gminie nie jest, ale nie mówię, Ŝe nie moŜe być lepszy. 
JeŜeli będzie opracowany audyt energetyczny wyniknie jaka będzie oszczędność na energii. 
W tym roku na pewno modernizacji nie będzie, bo nie ma środków. Sprawa jest jednak 
otwarta i moŜna się nad nią zastanawiać.  
Będąc przy głosie  chciałabym odnieść się do wniosku zgłoszonego na zebraniu w 
Komornikach tj: ”rozebrać budynek komunalny przy kościele”  .Wniosek ten zgłosiła pewna 
grupa osób, które były na zebraniu wiejskim. UwaŜam, Ŝe jest to powaŜna sprawa i 
naleŜałoby dopisać: przy pisemnym oświadczeniu mieszkańców, Ŝe wyraŜają zgodę na 
rozbiórkę.   Budynek się rozbierze i go juŜ nie będzie.  Budynek moŜe wymaga remontu, ale 
dach nie jest załamany, brakujące dachówki zostały uzupełnione. UwaŜam, Ŝe w tej chwili nie 
ma go co rozbierać. Wnoszę aby większa społeczność Komornik wypowiedziała się co do 
rozbiórki tego budynku i aby było to na piśmie Dziś kilka  osób chce budynek rozebrać, a za 
kilka lat, ci sami ludzie powiedzą, Ŝe nie chcieli.  
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Radny Mielczarek  -       zgłosił się do mnie mieszkaniec Chotowa a konkretnie pan Zwierz 
Władysław, Ŝe jeŜeli ma być odśnieŜana droga do państwa Kryściaków i Stefaniaków to on 
wnosi o odśnieŜenie drogi  do jego posesji . Mieszka on przy drodze powiatowej naprzeciwko 
byłej cegielni. Powiat traktuje tą drogę po macoszemu i nigdy jej nie odśnieŜa. 
Przewodnicząca Rady -   Czy są jeszcze uwagi do przedstawionego sprawozdania z zebrań 
wiejskich, a jeŜeli uwag nie ma, to proszę o przegłosowanie: kto jest za przyjęciem 
sprawozdania z zebrań wiejskich z  uwagą, którą wniosłam odnośnie rozebrania budynku 
komunalnego w Komornikach . 
 
Sprawozdanie z zebrań sprawozdawczo-wyborczych  do organów samorządu 
mieszkańców wsi w gminie Mokrsko zostało przyjęte jednogłośnie. 
 
/Zgodnie z wcześniejszą zapowiedzią  pana Wójta, przybył pan Józef Gońda doradca WODR oraz pan 
Kowalczyk  z Starostwa dlatego Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach sesji. 
W przerwie pan Gońda zapoznał zebranych z zasadami wypełniania wniosków o dopłaty unijne, natomiast pan 
Kowalczyk zapoznał z działalnością stowarzyszenia „Zakole Warty”/ 
                                           
 
 

P u n k t  7 
 

Uchwalenie bud Ŝetu Gminy na 2007 rok  
 

Głos zabrała pani Renata Nagła – Skarbnik Gminy  
Do części tabelarycznych jakie radni juŜ otrzymali przygotowałam objaśnienia do budŜetu w 
formie opisowej, które przed sesją radni otrzymali. Czy mam je odczytywać? 
Przewodnicząca Rady – budŜet był omawiany na posiedzeniach komisji, radni się z nim 
zapoznali. Pozostają tylko sołtysi, którzy nie znają materiałów. Proponuje aby pani Skarbnik 
odczytała objaśnienia do budŜetu Gminy na 2007 r. 
Pani Skarbnik Gminy przedstawiła objaśnienia do budŜetu Gminy  na 2007 rok. / zał. Nr 3 / 
 
Radna Grześlak  -  jak została rozwiązana sprawa ze straŜami? 
Wójt Gminy -  była propozycja z mojej strony dotycząca zmniejszenia godzin pracy 
straŜaków i w związku z tym zmniejszenia wydatków dot.zatrudnienia. StraŜacy byli 
niezadowoleni z takiego rozwiązania. Spotkaliśmy się razem, straŜacy byli za tym aby nie 
zmieniać sytuacji finansowej jaka była dotychczas. Zostało tak jak było, jeśli chodzi o 
zatrudnienie tj. formę zatrudnienia i ilości przepracowanych godzin.  
Są pewne zmiany ale od strony organizacyjnej. Były uwagi mieszkańców niektórych 
miejscowości, dotyczące w jaki sposób pracują straŜacy jeśli chodzi o kierowców, Ŝe  nie 
jeździ ten, który powinien. Chodziło o rzetelne wywiązywania się z obowiązków tj. brak listy 
obecności, rozdysponowania czasu, który obowiązywał kierowców. Przypominam, Ŝe 
kierowcy są zatrudnieni w Urzędzie Gminy jako pracownicy etatowi.  
Będąc pracownikami Urzędu Gminy przysługują im pewne uprawnienia jak urlop, 
świadczenia wakacyjne, chorobowe. 
Obecnie straŜacy mają załoŜone listy obecności, karty pracy i będą otrzymywać  to co naleŜy 
im się ze stosunku pracy. 
Jeśli chodzi o nakłady na straŜ, to są one porównywalne do roku poprzedniego plus środki na 
zakup samochodu. 
 
Przewodnicząca Rady –przy uchwalaniu budŜetu Gminy musi być zachowana pewna 
procedura, tj: 
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- odczytanie projektu uchwały budŜetowej przez panią Skarbnik Gminy  
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o projekcie budŜetu na 2007r 
- przedstawienie opinii stałych Komisji Rady Gminy 
- dyskusja nad projektem budŜetu 
- głosowanie nad projektem uchwały budŜetowej 
Pani Skarbnik Gminy  -  przedstawiła: 
- projekt uchwały budŜetowej / zał. Nr 4/ 
- uchwałę Nr 4/07 z dnia 23 stycznia 2007 roku Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 
   Oddział Zamiejscowy w Sieradzu w Sieradzu  w sprawie wyraŜenia opinii o projekcie 
   budŜetu Gminy na 2007 rok 
 
Następnie pani Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 
Radna GraŜyna Grześlak – przedstawiła  wspólną opinię Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 
Oświaty, Kultury, Zdrowia, Spraw Socjalnych, Prawa i Porządku Publicznego ./zał.Nr 5/ 
Radny  Juszczak Jan  - przedstawił ustną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa, Zaopatrzenia Ludności i Ochrony Środowiska. 
Komisja na posiedzeniu w dniu 21 marca 2007r po zapoznaniu się z planem przychodów i 
rozchodów oraz pokrycia deficytu Gminy czyli zbilansowania budŜetu Gminy oraz po 
przeprowadzonej dyskusji nad  projektem budŜetu wnosi o uchwalenie przez Radę Gminy 
budŜetu Gminy na 2007 rok w brzmieniu proponowanym przez panią Renatę Naglą 
Skarbnika Gminy. 
 
Dyskusja: 
Przewodnicząca Rady -  wpłynął na moje ręce wniosek  nieobecnego na dzisiejszej sesji 
radnego Dudka Czesława dotyczący projektu budŜetu Gminy na 2007r, który pozwolę sobie 
odczytać. /zał.Nr 6/ 
PoniewaŜ przedmiotowa droga nie jest uwzględniona w projekcie budŜetu na 2007r, jaki 
został  przygotowany i przedłoŜony Radzie przez pana Wójta, proszę o zabranie w tej sprawie 
głosu przez  pana Tomasza Kąckiego Wójta Gminy 
Wójt Gminy  - nie jestem przeciwny tej inwestycji jak równieŜ kaŜdej innej jak np. drogi w 
Słupku czy na Pasterniku. W tym roku nie ma moŜliwości finansowych abyśmy  mogli tą 
inwestycję zrealizować. To, Ŝe dana inwestycja, czy droga nie została ujęta w budŜecie, nie 
przesądza, Ŝe jeŜeli będziemy składać wniosek np. jesienią, to brak zapisu  w uchwale 
budŜetowej dotyczącego przedmiotowej drogi będzie skutkował tym, Ŝe wniosek nie będzie 
brany pod uwagę.  JeŜeli zaistnieje taka konieczność, to Rada zawsze ma prawo zmienić  na 
mój wniosek projekt budŜetu.  JeŜeli byśmy wpisali do budŜetu  kwotę 1.900 tys.zł na tą 
drogę plus  kredyt jaki mamy,  to nie wiem czy byłaby moŜliwość do zaciągnięcia  drugiego 
kredytu w tym roku. 
Na dzień obecny nie ma takiej moŜliwości abyśmy budowali tą drogę z własnych środków, a 
środki unijne moŜe będą moŜliwe dopiero jesienią. 
JeŜeli  chodzi o kwestię finansowania, to zgadzam się, Ŝe moŜemy otrzymać do 85% zwrotu 
kosztów, ale najpierw musimy wyłoŜyć całą kwotę z budŜetu Gminy czy  teŜ zaciągnąć 
kredyt. UwaŜam, Ŝe powinniśmy rozwaŜyć co w danym momencie jest waŜne i moŜliwe do 
zrealizowania.  Podobnie z budŜetu zdjęliśmy budowę kanalizacji  na Korei o czym czytała 
pani Skarbnik w opinii RIO.  Sam zapis w budŜecie dot. tej drogi nie jest moŜe nie waŜny co  
nie jest skuteczny. BudŜet zawsze moŜna zmienić. Jeśli pojawią się moŜliwości to zawsze 
moŜna dodatkowo zadanie wprowadzić do budŜetu.. Lepiej jest coś wprowadzić do budŜetu 
niŜ jakiegoś zadania nie wykonać. 
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Projekt na tą drogę jest waŜny do przyszłego roku, podobnie jak na drogę na Słupsko. 
UwaŜam, Ŝe powinniśmy zadania wpisywać do budŜetu kiedy są moŜliwe do zrealizowania. 
Co z tego, Ŝe wpiszemy inwestycję do budŜetu a nie zostanie zrealizowana. 
Są realizowane sprawy, które pozwolą nam się przygotować do tego co będzie w najbliŜszym 
czasie potrzebne do naboru wniosków. 
Jak policzyłem,  66% budŜetu pochłania nam GOPS oraz oświata. Poza tym spłacamy 
432.920 zł   kredytu plus 61.292 zł.odsetki  plus 98 tys. spłata zobowiązań wobec 
ZUS/składki od pracodawcy/ po byłym SPZPOZ w OŜarowie i Mokrsku.  Razem jest to 
kwota około 600 tys. zł, którą musimy wydać w tym roku z budŜetu. 
Przewodnicząca Rady – dziękuję panu Wójtowi za wyjaśnienie. Droga ta jest na pewno 
waŜna. Jest opracowany projekt i jeśli pojawią się moŜliwości finansowe   zadanie zostanie 
wprowadzone do budŜetu. Wiadomo, Ŝe najpierw musimy wydać własne środki a dopiero 
później ubiegać się o ich zwrot. 
Wójt Gminy – najpierw musimy mieć pewność, Ŝe dostaniemy akceptację na złoŜony projekt 
i Ŝe on przejdzie i gwarancję  źródła finansowania. Wówczas moŜemy zadanie realizować 
Radna Grześlak – był złoŜony wniosek zespołu „Dworzanki„ o zakup sprzętu 
nagłaśniającego. Czy jest to w budŜecie uwzględnione.  
Pani Skarbnik Gminy -  w budŜecie nie ma kwoty przeznaczonej na zakup sprzętu 
nagłaśniającego. 
Radna Grześlak  - czy  na utrzymanie budynku podworskiego w parku w Mokrsku jest jakaś 
przewidziana kwota?  W kwietniu kończy się umowa na wydzierŜawienie budynku Radzie 
Sołeckiej i planujemy w związku z tym zwołać  spotkanie Rady Sołeckiej z udziałem 
p.Wójta. 
Pani Skarbnik  -  na remont budynków komunalnych przewidziana jest kwota 15 tys.zł i w tej 
kwocie mieści się równieŜ budynek podworski. 
Radny Majtyka – Jeśli chodzi o drogę w Krzyworzece, to jak pan Wójt powiedział środki 
unijne jeszcze nie ruszyły. Zaciągnąć kredyt to nie Ŝadna sztuka, tylko kto go później spłaci. 
Odnośnie sprzętu nagłaśniającego - na Komisji Oświaty  było mówione na temat powołania 
Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. JeŜeli taki ośrodek powstanie będzie moŜna zakupić 
sprzęt nagłaśniający. Będzie wówczas gdzie go przechować i będzie osoba za niego 
odpowiedzialna. 
Radna Strózik – w  wydatkach  w dziale rolnictwo i łowiectwo jest przewidziana kwota 8 
tys.zł na pokrycie kosztów padłych zwierząt. Czy taąkwotę płacimy do Bacutilu. 
Pani Skarbnik – na razie nie płacimy nic, ale  pani Stanek wnioskowała aby zaplanować w 
budŜecie Gminy taką kwotę gdybyśmy musieli partycypować w kosztach odbioru padliny.  
Radny Rzepka Wiesław  -   w projekcie budŜetu na 2007 rok  jest przewidziana  kwota 4000 
zł na energię elektryczną.  Czy jest  to przeznaczane w formie limitu czy teŜ wg realnych 
wskazań licznika? 
Pani Skarbnik  - za energię płacimy tylko za 2 jednostki OSP, tj.OŜarów i Mokrsko, które są 
w krajowym systemie ratownictwa. Są to koszty związane z ogrzewaniem garaŜy w okresie 
zimowym  na podstawie wskazań licznika. 
Radny Szaniec -  subwencja oświatowa wynosi 3.239.122 zł, a planowane wydatki w 
oświacie wynoszą 4.592.234 zł. Jak jest naliczana subwencja, czy na 1 ucznia?  
Pani Skarbnik –   tak, subwencja jest naliczana na 1 ucznia. 
Radny Szaniec – Rozumiem, Ŝe róŜnicę pomiędzy subwencją a wydatkami na oświatę gmina 
pokrywa z własnego budŜetu. 
Wójt Gminy – tak,  1.181.399zł gmina dopłaca do oświaty, biorąc pod uwagę szkoły i 
przedszkola. Do samych szkół  dopłacamy 356 tys.zł. z budŜetu gminy. 
Pani Skarbnik – przedszkola  są utrzymywane z budŜetu Gminy. 
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Radna Gładysz – ile pieniędzy mają poszczególne jednostki OSP? W ubiegłym roku OSP w 
Chotowie  nie wykorzystała własnych środków i poŜyczyła je innej jednostce. W tym roku  
Chotów przymierza się do załoŜenia ogrzewania w budynku straŜy i czy te pieniądze będą jej 
oddane. 
Pani Skarbnik – w budŜecie jest wydzielona ogólna kwota na straŜe. Na posiedzeniu Zarządu 
Gminnego OSP jest dzielona kwota na poszczególne jednostki. My nie prowadzimy 
oddzielnej księgowości dla kaŜdej jednostki.  Dana jednostka  ma  określoną kwotę i  
decyduje w jaki sposób będzie wykorzystana. Sprawa  udzielenia poŜyczki dla innej OSP jest 
na zasadzie porozumienia się pomiędzy  tymi jednostkami. 
Przewodnicząca Rady -  w budŜecie nie ma drogi na Pasternik. Mam jednak nadzieję, Ŝe 
moŜe się coś wydarzyć, pojawią się jakieś wolne środki i będzie moŜna  na tym krótkim 
odcinku drogi, gdzie jest zwarta zabudowa, gdzie jest zrobione podłoŜe i odwodnienie 
połoŜyć nawierzchnię asfaltową. 
Wójt Gminy – pewne rzeczy być moŜe uda nam się w trakcie roku wprowadzić do budŜetu.  
Myślę, Ŝe wygospodarujemy jakieś środki i uda nam się nam wykonać dokumentację na 
drogę na Pasternik. Odcinek tej drogi nie jest aŜ tak długi i nie będzie trzeba  tylu zezwoleń. 
Na przyszły rok na pewno droga zostanie wprowadzona do budŜetu, w tym roku chcielibyśmy 
się przygotować do tego zadania. W budŜecie gminy mamy zapisany kredyt. Chciałbym aby 
nasze wydatki budŜetowe nie zmuszały nas do wzięcia kredytu czy teŜ abyśmy w jak 
najmniejszej kwocie go zaciągnęli. Podejmować będziemy takie działania, które przysporzą 
nam środków finansowych. 
Mamy  zaplanowane w budŜecie 70 tys.zł  na samochody dla straŜy . JeŜeli  zadanie to nie 
będzie zrealizowane, pozostanie nam na koniec roku ta kwota do zagospodarowania. 
Nie jestem przeciw tej drodze, ale jak wcześniej juŜ mówiłem zawsze moŜemy do budŜetu 
wprowadzić jakieś zadanie gdy pojawią się środki. 
W kaŜdej miejscowości są drogi, na których moŜna byłoby połoŜyć nawierzchnię asfaltową. 
Chciałbym  w tym roku jako gmina być przygotowana w 3 kierunkach: 
-  ZłoŜyć wniosek na kanalizację, traktowałbym to zadanie  priorytetowo 
-  Na drogach wykonywać będziemy naprawy w ramach posiadanych środków. JeŜeli chodzi 
    o inwestycje moŜemy zrealizować  jakieś mniejsze zadanie w ramach środków własnych. 
-  skupić się na szkołach i zacząć od gimnazjum. 
UwaŜam, Ŝe nie naleŜy wydawać za duŜo pieniędzy jeśli chodzi o projekty. Po co wydawać 
środki na coś co nie będzie zrealizowane. 
Przewodnicząca Rady – dziękuję panu Wójtowi za wyjaśnienie, Ŝe jest dobra wola. JeŜeli 
byłyby z Wojewódzkiego Funduszu Gospodarki Gruntami zwroty kosztów z tytułu 
wybudowania  drogi, to ja wnioskuję aby te środki  przeznaczyć na drogę na Pasternik. 
UwaŜam, Ŝe wszyscy radni są zgodni aby na tym krótkim odcinku połoŜyć nawierzchnię 
asfaltową. Jak wcześniej mówiłam jest tam zwarta zabudowa, tą drogą bardzo duŜo dzieci 
chodzi do szkoły. Bardzo duŜo mieszkańców skorzystałoby z tej inwestycji. 
Następnie Pani Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem: Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos 
w sprawie projektu budŜetu gminy na rok 2007. JeŜeli nie ma pytań to przegłosujemy projekt 
uchwały jaki przedstawiła nam pani Skarbnik Gminy. 
Radny Podyma Zbigniew – czy przed  podjęciem uchwały nie powinniśmy przegłosować 
wniosku radnego Dudka? 
Przewodnicząca Rady -  Nie, jeśli źle mówię to proszę, aby pani Skarbnik mnie poprawiła. 
Nie Rada konstruuje budŜet, tylko Pan Wójt. Wniosek radnego Dudka pan Wójt otrzymał. 
Gdyby wniosek radnego Dudka pan Wójt wprowadził do budŜetu to moglibyśmy go 
głosować. Rada budŜet uchwala, ale przygotowuje go Wójt. Rada nie moŜe uwzględnić tego 
zadania poniewaŜ trzeba byłoby wskazać źródło finansowania. Jesteśmy zgodni , Ŝe zadanie 
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to powinno być wprowadzone, ale jeŜeli pojawią się moŜliwości finansowe. Dzisiaj my nie 
mamy co tego wniosku głosować. 
Wójt Gminy – chciałbym zwrócić uwagę na  jedną sprawę finansową. Na ten rok mamy 
516.063 zł tys.zł poŜyczki i kredytu, a rocznie moŜemy wziąć zobowiązania do 20%  
dochodów budŜetu gminy tj. ok.2.200 tys.zł. Kosztorys na tą drogę wynosi ponad 1.900 
tys.zł. Przyjmując to zadanie do realizacji, nie wykonujemy innych zadań  jak kanalizacji. 
Projekt jest w „szufladzie” i w kaŜdej chwili moŜna go wyciągnąć, jeśli pojawią się środki. 
Zobaczymy teŜ na jakie zadania będzie moŜna składać wnioski 
PoniewaŜ więcej pytań nie było Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy na 2007 rok. 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr VI/19/07 w sprawie uchwalenia 
budŜetu Gminy na 2007 rok 
 

 
 

P u n k t  8 
 

Sprawozdanie z działalno ści Gminnego O środka Pomocy Społecznej  
za 2006 rok  

 
 
Pani Jolanta Gardyan ,  Kierownik GOPS w Mokrsku  - przedstawiła sprawozdanie z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2006 rok. /zał.Nr  7/ 
 
Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań.  
 
Rada Gminy sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
za 2006 rok przyjęła. 

 
 

P u n k t  9 
 

Podjęcie uchwał w sprawie:  
 

a/ wyboru kandydata na członka Stałej Konferencji W spółpracy i jego stałego 
zastępcy  
 
Głos zabrał Wójt Gminy 
 
Zgodnie z art.7 ustawy z dnia 6 grudnia 2006r o zasadach prowadzenia polityki rozwoju 
wojewoda powołuje w drodze zarządzenia stałą konferencję współpracy w zakresie spraw 
objętych ustawą, dotyczących gmin, powiatów i województwa szczególności w odniesieniu 
do strategii rozwoju województwa oraz regionalnych i krajowych programów operacyjnych. 
W skład Konferencji wchodzą między innymi przedstawiciele z poszczególnych gmin 
Pismem z dnia 15 marca 2007r Wojewoda Łódzki zwrócił się do  nas o zgłoszenie jednego 
kandydata i jego zastępcy do udziału w pracach Stałej Konferencji Współpracy. Wydaje mi 
się, Ŝe ta Konferencja będzie miała nie tyle moŜliwość wpływania ale opiniowania na to co 
będzie się działo w regionie naszego terenu. Będzie to kolegialne ciało, które będzie miało 



 13 

wpływ na rozwój naszego  województwa czy powiatu. Być moŜe uda nam się teŜ  zdobyć coś 
dla naszej Gminy. 
Termin zgłoszenia kandydatów jest do 6 kwietnia 2007 roku . Z związku z udziałem gminy w 
tej Konferencji nie wynikają dla  nas jakieś dodatkowe wydatki, ewentualne koszty delegacji, 
a być moŜe będzie nam pomagać w lepszym naświetleniu spraw Gminy w województwie jeśli 
chodzi o środki finansowe. 
Ze swej strony chciałbym zaproponować panią Przewodnicząca jako jedną z osób, która 
byłaby delegowana z Gminy do udziału w pracach Konferencji. 
Przewodnicząca Rady – przechodzimy do zgłaszania kandydatów. Na komisji rolnictwa juŜ 
mówiłam, Ŝe ja widzę pana Wójta jako pierwszego kandydata do udziału w pracach Stałej 
Konferencji Współpracy.  
 
Więcej zgłoszeń nie było. 
 
Pani Przewodnicząca Rady – poprosiła Komisję Uchwał i Wniosków o przedstawienie 
projektu uchwały./zał.Nr 8/ 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr VI/20/07 w sprawie wyboru kandydata 
na członka Stałej Konferencji Współpracy i jego stałego zastępcy. 
 
b/ powiadomienia pana Wacława Urbaniaka – Sekretarz a Gminy Mokrsko o 
obowi ązku przedło Ŝenia Radzie o świadczenia lustracyjnego oraz skutkach 
niedopełnienia tego obowi ązku 
 
c /powiadomienia pani Renaty Nagłej – Skarbnika Gmi ny Mokrsko o obowi ązku 
przedło Ŝenia Radzie o świadczenia lustracyjnego oraz skutkach niedopełnien ia 
tego obowi ązku 
 
Pani Przewodnicząca Rady - Nowelizacja ustawy o ujawnianiu informacji o dokumentach 
organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944-1990 oraz treści tych dokumentów zmieniła 
zasadniczo zasady lustracji osób, które w myśl art.4 ustawy sprawują funkcje publiczne, w 
tym równieŜ samorządowców. 
Osoby te zobowiązane są do złoŜenia oświadczeń lustracyjnych w terminie miesiąca od dnia 
doręczenia powiadomienia o obowiązku ich złoŜenia. W stosunku do Wójta, radnych 
obowiązek powiadomienia spoczywa na właściwym wojewodzie, który na przesłanie 
powiadomień ma miesiąc licząc od 15 marca 2007r. Natomiast w stosunku do Sekretarza 
Gminy oraz Skarbnika Gminy obowiązek taki spoczywa na Radzie Gminy. Konsekwencją 
niezłoŜenia oświadczenia w terminie jest pozbawienie wykonywanej funkcji z mocy prawa. 
Obowiązek złoŜenia oświadczeń lustracyjnych spoczywa na wszystkich osobach urodzonych 
przed 1 sierpnia 1972r. 
Wójt Gminy – zawiadomienie dotyczące złoŜenia oświadczenia lustracyjnego przez Wójta i 
radnego najprawdopodobniej przyjdzie do kaŜdego  pocztą. Druk oświadczenia jest dostępny 
na stronie internetowej. Radni są obligatoryjnie zobowiązani do złoŜenia oświadczeń. Była 
sugestia aby oświadczenie lustracyjne składali równieŜ sołtysi. 
W niektórych krajach lustrację juŜ dawno zrobiono, u nas jest   teraz. Jest jedna rzecz przy tej 
lustracji nie dobra,  nikt nie wie co na niego mógł  ktoś coś napisać. Problem polega na tym 
,Ŝe  oświadczenie  zawiera zapis między innymi: „Ŝe  nie byłem  świadomym 
współpracownikiem organów bezpieczeństwa” i  ktoś podpisze, Ŝe nie był, a w czasie 
lustracji okaŜe się, Ŝe był i zostanie uznany wówczas za kłamcę lustracyjnego.  
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Chcę równieŜ powiedzieć, Ŝe co roku pracownicy Urzędu są badani czy nie figurują w 
rejestrze sądowym, czy nie ma wyroku za przestępstwo popełnione umyślnie np. bycie pod 
wpływem alkoholu i spowodowanie wypadku. W przypadku  takiego stwierdzenia Wójt musi  
pracownika zwolnić. Gdy dotyczy to osoby Wójta, to powinien  on sam złoŜyć rezygnację lub 
być odwołany. Obostrzenia wobec osób, które sprawują funkcje publiczne są dość duŜe. Z 
jednej strony na pewno mają pozytywne znaczenia, ale z drugiej są trochę niesprawiedliwe. 
Przewodnicząca Rady -  jeŜeli ktoś  nie pracował lub  nie był tajnym współpracownikiem 
organów bezpieczeństwa   to napisze, Ŝe   nie  był, ale nie wie co moŜe być  na niego napisane 
i moŜe być uznany na kłamcę lustracyjnego.  Ten co pracował napisze, Ŝe był i nie będzie 
kłamcą lustracyjnym.  UwaŜam, Ŝe ta ustawa  jest nie najlepsza i będzie zmieniona, ale póki 
co, musimy się jej podporządkować. 
Proszę Komisję Uchwał i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 
powiadomienia pana Wacława Urbaniaka – Sekretarza Gminy Mokrsko o obowiązku 
przedłoŜenia Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach niedopełnienia tego 
obowiązku i następnie uchwałę w sprawie powiadomienia pani Renaty Nagłej - Skarbnika 
Gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach 
niedopełnienia tego obowiązku. /Zał.Nr 9 i 10/ 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr VI/21/07 w sprawie powiadomienia 
pana Wacława Urbaniaka – Sekretarza Gminy Mokrsko o obowiązku przedłoŜenia 
Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach niedopełnienia tego obowiązku 
oraz uchwałę Nr VI/22/07 w sprawie powiadomienia pani Renaty Nagłej – Skarbnika 
Gminy Mokrsko o obowiązku przedłoŜenia Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz 
skutkach niedopełnienia tego obowiązku. 
 
 

 
 

P u n k t  10 
 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski  
 

Pani Sabina Sokół, Przewodnicząca Rady.  W tym punkcie zgłosimy interpelacje, natomiast 
w wolnych wnioskach odczytam pismo pani Pilarskiej jakie złoŜyła na poprzedniej sesji w 
dniu 26 lutego br oraz przygotowaną przeze mnie odpowiedź. 
 
Następnie pani Przewodnicząca poprosiła pana Wójta o przedłoŜenie informacji o realizacji 
interpelacji zgłoszonych na poprzedniej sesji. 
Wójt Gminy –  przedstawił informację o realizacji interpelacji zgłoszonych na poprzedniej 
sesji .  
- Jeśli chodzi o interpelację pana Rzepki dotyczącą pracy brygady remontowo-budowlanej i 
   grupy drogowej, to przedstawiłem informację na ten temat  w punkcie 5 sesji „Informacja 
   Wójta o działalności między sesjami”. 
- Interpelacje radnych: Słowika Zdzisława,  oraz Juszczaka Jana o wycięcie drzew przy 
   drodze powiatowej oraz Mielczarka Marka, Gładysz Ireny i  pani sołtys z Mątewek o 
   wyczyszczenie rowów przy drodze powiatowej zostały przekazane do Powiatowego 
   Zarządu Dróg w Wieluniu. 
- Interpelacja  radnego Szańca Wojciech w sprawie wyczyszczenia rzeki OŜarki została 
   przekazana do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi 
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- Interpelacja radnej Grześlak o odnowienie znaków informacyjnych o cmentarzach. Zostaną 
   wykonane nowe tablice   w terminie późniejszym. 
Następnie pan Wójt zapoznał z pismem Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z dnia 
14.03.2007r.  – odpowiedź na interpelacje dot.budowy chodników w Mokrsku I i II oraz 
obniŜenia chodnika przy przejściu dla pieszych naprzeciwko kościoła w Mokrsku.  
Radny Szaniec – rozmawiałem osobiście z p.Soforkiem w sprawie wyczyszczenia rzeki 
OŜarki. W tym roku ma być czyszczony odcinek od stawów w górę rzeki aŜ do Brzezin. 
Wójt Gminy – Do nas taka informacja jeszcze nie wpłynęła. 
Przewodnicząca Rady  - rozumiem, Ŝe chodnik w Mokrsku II w ramach inicjatyw 
samorządowych będzie dalej budowany. 
Wójt Gminy – za 40 tys.zł nie wiele będzie moŜna zrobić. 
Radny Mielczarek –  odcinek chodnika, który był budowany w roku ub.kosztował ok.90 
tys.zł. 
Sołtys Komor Danuta – niech tylko zakopią wszystkie rury jakie są na stanie to juŜ będzie 
większe pobocze.  
Wójt Gminy  -  są pewne obawy mieszkańców z końca Mokrska II, Ŝe jak zostanie 
wybudowany chodnik to zatrzyma wodę z pól i zaleje podwórka. Projekt jaki posiada 
Starostwo nie przewiduje włączenia się mieszkańców  z odwodnieniem podwórek.  Jest tylko 
zaprojektowane odwodnienie drogi.   
Przewodnicząca Rady – podziękowała panu Wójtówi za przedstawienie informacji o 
realizacji interpelacji zgłoszonych na ostatniej sesji Następnie zwróciła się do radnych z 
zapytaniem czy ktoś z radnych pragnie zgłosić na dzisiejszej sesji interpelacje. 
Radny Słowik   
-  zgłaszam konieczność zajęcia się przez zarządcę tj.Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu 
drogą powiatową Mokrsko(Piekło) – Wichernik o numerze geodezyjnym Nr 30.Stan tej drogi 
jest katastrofalny. Jest to droga tłuczniowa o makabrycznej nawierzchni. Pobocza zarośnięte 
są krzakami i drzewami. Zimą nikt z powiatu nie ośnieŜa tej drogi pomimo zabudowy 
jednego gospodarstwa. Przez teren Gminy Mokrsko  droga ma ok.1,5 km i Gminy Skomlin 
0,5 km. 
- wnioskuję do Komisji Bezpieczeństwa przy Starostwie Powiatowym w Wieluniu o zmianę 
organizacji ruchu na drodze powiatowej od Mokrska za cegielnią w kierunku Wróblewa. Na 
krótkim odcinku drogi jest pięć niebezpiecznych zakrętów. Wycinając całkowicie drzewa z 
pasa drogi znacznie polepszono  widoczność, co spowodowało zwiększenie prędkości 
poruszających się uŜytkowników dróg. UwaŜam, Ŝe powinno się tam dokonać odnowienia 
zniszczonych znaków pionowych oraz montaŜu na najbardziej niebezpiecznych zakrętach 
tablic prowadzących (sierŜanty). Poruszanie się na tym odcinku jest obecnie bardzo 
niebezpieczne. 
- był u mnie  wyborca pan Komar  w sprawie drogi  za osiedlem Golgota. Nawierzchnia tej 
drogi jest w miarę dobra, ale  po tej drodze płynie non stop woda od Komornik. JeŜeli 
przekopie się  rów na jednej posesji to zalewane będą następne. Komisja objeŜdŜająca drogi 
powinna zbadać jak rozwiązać tą sprawę. 
Radna Grześlak -  popieram  mojego przedmówcę  radnego Słowika . U mnie teŜ był pan 
Komar w sprawie tej drogi. JeŜeli komisja będzie objeŜdŜała drogi, to chciałabym aby 
zobaczyła drogę w Mokrsku na cmentarz. Jest tragicznie, dziura na dziurze. Droga jest wąska, 
rów głęboki i nie ma  jak przejechać. JeŜeli będzie kruszywo, to bardzo proszę aby te dziury 
pozasypywać.  
- Kolejna sprawa to poprawa bezpieczeństwa na drodze przez wieś Mokrsko. Ostatnio był 
koło mnie wypadek. Samochód jechał z nadmierną prędkością, kierowca nie wyhamował i 
uderzył w samochód. Czy  w związku z tym nie naleŜałoby zwiększyć przez Policję liczbę 
kontroli   pojazdów jadących z nadmierną prędkością,  względnie ustawienie fotoradarów. 



 16 

Radny Szaniec Wojciech – chciałem zgłosić  interpelację w sprawie rozwaŜenia moŜliwości 
wykupienia części gruntów od p.Kowalskiego w OŜarowie pod Ŝwirownię. 
Druga sprawa to naprawienie  dziur  w nawierzchni drogi  od OŜarowa do Brzezin.  
Radny Majtyka Grzegorz – poniewaŜ najwięcej osób z OŜarowa zadeklarowało przystąpienie 
do spółki wodnej wnioskuję o zorganizowanie spotkania w OŜarowie. 
- w 2002 roku była wykonywana droga w OŜarowie w kierunku Sikornika z Wojewódzkiego 
Funduszu Gospodarki Gruntami. W początkowym odcinku powinna mieć 10 m szerokości a 
ma obecnie moŜe 5 m. PoniewaŜ ma być w tym budowany wjazd na parking wnioskuję o 
odtworzenie granicy drogi. 
Radna Gładysz Irena  - zgłosiła interpelację w sprawie uporządkowania terenu na działce 
wykupionej przez Urząd Gminy od SKR w Chotowie oraz wycięcie topoli przy wjeździe na 
plac. 
Radny Kmiecik Jan –  zgłosił interpelację w sprawie: 
- załoŜenia barierek na moście  przy drodze powiatowej na Mątewkach 
- obcięcia gałęzi drzew przy drodze  powiatowej przy wyjeździe od Słupska w kierunku 
    Mokrska 
Radna Sokół Sabina – zgłosiła  interpelację w sprawie 
- zlikwidowania załamania w chodniku w Komornikach pomiędzy remizą  OSP a posesją 35 
powstałego w czasie wycięcia drzewa oraz usunięcia pnia . Korzenie podniosły płytki przez 
co chodnik jest nierówny. 
- wystąpić do PKS w Wieluniu o uruchomienie w sobotę i w niedzielę  kursu autobusowego 
Wieluń - Komorniki i z powrotem  poniewaŜ nie moŜna dojechać nawet do szpitala. 
Radny Rzepka -  zgłosił interpelację w sprawie: 
- wyrównania równiarką drogi po byłym torowisku w Komornikach. 
 
Pani Sabina Sokół, Przewodnicząca Rady – odczytała pismo pani Pilarskiej Janiny z dnia 20 
lutego 2007 roku skierowane do Rady Gminy w Mokrsku a dotyczące osoby Przewodniczącej 
Rady Gminy p.Sabiny Sokół.. 
Następnie zapoznała z odpowiedzią udzieloną na w/w pismo./pismo z dnia 18 marca 2007r/ 
Radny Majtyka  -  19 marca 2007 roku pani Pilarska złoŜyła pismo w Urzędzie Gminy do 
Zastępcy Przewodniczącego Rady. Jest to jak gdyby kontynuacja pisma wcześniejszego. 
UwaŜam, Ŝe powinniśmy  ustosunkować się do niego i zakończyć sprawę. 
/treść pisma radny Majtyka odczytał/. 
Przewodnicząca Rady -  pani Pilarska w piśmie powołuje się na pismo Urzędu 
Wojewódzkiego z dnia 22 lutego 2006r. dotyczące uniewaŜnienia decyzji pozwolenia na 
budowę linii telefonicznej w winy Urzędu. Pragnę wyjaśnić, Ŝe ja w tym czasie nie 
pracowałam juŜ w Urzędzie Gminy. Ja pracowałam do roku 2003 r. Nie rozumiem teŜ 
dlaczego pisze się, Ŝe jest to z winy Urzędu Gminy. Urząd Gminy wystąpił do  Urzędu 
Rejonowego o wydanie pozwolenia na budowę telefonizacji. Kto w Urzędzie Rejonowym 
wydawał pozwolenie? Czy Gmina sama sobie wydała pozwolenie na budowę telefonizacji? 
Pani Pilarska podpisała zgodę na przeprowadzenie linii telefonicznej przez działkę. Czy 
Gmina ma odpowiadać za wydanie pozwolenia na budowę telefonizacji? Gmina była 
petentem w Urzędzie Rejonowym. To nam wydano pozwolenie. JeŜeli  Urząd Rejonowy 
popełnił błąd i wydał  pozwolenie na budowę telefonizacji, to kto ma odpowiadać za to, 
Gmina? Czy jeŜeli  Urząd Gminy coś źle dla obywatela  zrobi, to  odpowiada Urząd Gminy 
czy ten obywatel. Tak teŜ  jest w tym przypadku. Sprawa jest wznowiona  i toczy się teraz. 
Pozwolenia na budowę telefonizacji zostało wydane 10 lat temu. Wójt nie oddał działek i cała 
batalia się toczy. 
Sołtys Komar Danuta -    odpisać pani Pilarskiej, Ŝe sprawa jest przedawniona 
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Radny Majtyka – tak nie moŜemy zrobić, gdyŜ pani Pilarska będzie pisać dalej. NaleŜy 
odnieść się do pisma Urzędu Wojewódzkiego.  
Pani Przewodnicząca Rady – pan Wójt nie miał  trybu odwoławczego z panią Pilarską w 
sprawie telefonizacji. Pani Pilarska odwoływała się od  pozwolenia wydanego przez Urząd 
Rejonowy. Pozwolenie wydał Urząd Rejonowy a nie Urząd Gminy. 
Radny Majtyka – Pani Pilarska powołuje się na pismo Urzędu Wojewódzkiego. My nie 
znamy jego treści, moŜe pan Wójt wyjaśni o co chodzi w tym piśmie. 
Wójt Gminy  - JeŜeli chodzi o to pismo to prześlę  panu Przewodniczącemu kopię tego pisma. 
Wydaje mi się, Ŝe są tutaj 2 sprawy..  Pierwsza  to, Ŝe trwają spory np. o rozgraniczenie drogi.  
Rzecz polega na tym , Ŝe pewne inwestycje są   umiejscowione w takim terenie, Ŝe  dotykają  
zawsze działki pani Pilarskiej.  Kiedyś dawno, dawno temu sprawa  została załatwiona  nie 
tak jak powinna.  Dla nas stwarza  takie pozory,  dla pani Pilarskiej jest to fakt rzeczywisty. 
Rozmawiałem z panią Przewodniczącą, Ŝe pewne sprawy mogą wrócić do czasów bardzo 
odległych  i okaŜe się nagle, Ŝe szkoła  stoi na gruntach  prywatnych . Ziemia pod szkołą 
naleŜała kiedyś do państwa Pilarskich. Są sprawy, które być nie powinny, Ŝe jest 
lekcewaŜenie człowieka, robienie przykrości jak np.odcięcie  kanalizacji i które zaogniają 
sytuację. 
JeŜeli istnieją takie moŜliwości, które by pani Pilarskiej dały zadość uczynienie np. oddanie 
działek, które naleŜą do Gminy, to moŜe naleŜałoby  dogadać się  i wykupić wszystkie grunty 
sporne. 
Przewodnicząca Rady -  nie tylko przez działkę pani Pilarskiej   przechodzą telefony, 
kanalizacja, linia wodociągowa  itd.                
Pani Czart, sołtys sołectwa Chotów – Pan Wójt ma rację. Jest takie prawo, Ŝe jeŜeli ktoś nie 
wyraŜa zgody, a Państwo zabiera grunty, to musi wykupić daną działkę za cenę 
wolnorynkową. 
Pani Przewodnicząca – Jest ustawa o gospodarce nieruchomościami, w której mówi się o 
czasowym wywłaszczeniu, mogą być zapłaty. JeŜeli będzie  potrzeba zajęcia gruntów to 
korzystać z tej ustawy.  
Wójt Gminy – ja nie mówiłem, aby za kaŜdym razem jeŜeli gmina coś robi wykupywać teren, 
ale o czymś innym. My kupujemy teren pod jakąś konkretną inwestycję np.boisko. Bierzemy 
teren sporny pod nasze władanie i temat się kończy.   
Radny Majtyka – cztery lata temu była pani Pilarska na sesji. Przyszła z płaczem gdy została 
odcięta jej kanalizacja. Z pisma nadzoru budowlanego wynika, Ŝe istniejące urządzenie mogło 
to słuŜyć jako kanalizacja. 
Radna Grześlak – pani Pilarska miała całe piwnice zalane fekaliami. Byłam u pani Pilarskiej  
i widziałam  to wszystko. 
Przewodnicząca Rady – ja byłabym szczęśliwa, jeŜeli miałabym moŜliwość podłączenia się 
do kanalizacji. Myślę, Ŝe wielu tutaj obecnych równieŜ byłoby zadowolonych, gdyby mogli 
podłączyć się do kanalizacji. Pani Pilarska miała taką moŜliwość. Nie chcę się wypowiadać 
odnośnie kanalizacji  poniewaŜ to nie było za czasu mojej pracy. Obecnie Pani Pilarska jest 
podłączona do kanalizacji. 
Radna Grześlak - – czy ktoś świadomie  i na złość pani Pilarskiej zerwał przyłącze 
kanalizacyjne . 
Pani Przewodnicząca Rady – Ja nie wiem. Chcę tylko powiedzieć, ze była to kanalizacja 
deszczowa pod która były równieŜ podłączone ścieki. Była to sieć ogólno spławna. Za szkołą 
i panem KrzyŜanowskim  przez łąki był wykopany  rów, którym płynęła woda /ścieki/. 
Dlatego w roku 1997  wybudowano kanalizację i jako pierwszy odcinek wybrano odcinek od 
szkoły do oczyszczalni ścieków. Po to, aby  ścieki ze szkoły chwycić. Wszyscy na  tym 
odcinku mieli prawo podłączyć się do kanalizacji , równieŜ pani Pilarska. 
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Radny Mielczarek – Pani Pilarska w piśmie kieruje  uwagi pod moim adresem. Sprawę znam 
od podszewki, ale nie chce dzisiaj drąŜyć tego tematu. Ówcześni radni uznali, Ŝe pani Pilarska 
powinna być traktowana na równi z innymi mieszkańcami i równieŜ powinna być podłączona 
do kanalizacji. 
Pani Pilarska zwróciła się do  mnie, Ŝe zalały ją fekalia. W pierwszym momencie chciałem 
uruchomić gminny beczkowóz, ale okazało się, ze wąŜ jest za krótki. Powiadomiłem panią 
Pilarską, Ŝe mogę rozmawiać z Prezesem OSP aby wypompować wodę. Pani Pilarska 
zrezygnowała  z usług straŜy.  JeŜeli chodzi o moją wypowiedź na ostatniej  sesji,  to ja 
podtrzymuję. Ja nie mówiłem nieprawdy, mówiłem o faktach, które miały miejsce. .Pani 
Pilarska chce przeprosin z mojej strony. Nie czuję się winny, ale ją przepraszam. 
Radny Majtyka – proponuję aby pan Wójt zapoznał się z dokumentami, o których pisze Pani 
Pilarska i zakończył sprawę. 
 
Pani Ciura  sołtys z Matewek – na zebraniu w Chotowie były wnioski o ośnieŜanie dróŜki do 
pana Kryściaka.  U nas na Mątewkach kaŜdy ma taką dróŜkę do swojej posesji. Ja jestem 32 
lata sołtysem i nikt mi drogi nie odśnieŜał. JeŜeli Urząd Gminy  ma zamiar odśnieŜać drogę 
po posesji pana Kryściaka, to mieszkańcy Mątewek równieŜ wnioskujemy o ośnieŜanie 
dróŜek do naszych  domów. 
Pan Czart – Pan Kryściak moŜe dojechać do swojego domu drogą gminną, która ma 2 km. 
Sądzę, Ŝe łatwiej jest odśnieŜyć 300 m drogi do p.Kryściaka niŜ 2 km drogi gminnej. 
 Na spotkaniu z  sołtysami wnioskowałam o przyznanie dla sołtysów ryczałtu dla sołtysów do 
telefonu aby mogli się kontaktować z gminą.. Niech by to było 15 czy 20 zł..  
Przewodnicząca Rady – na pewno pan Wójt  rozwaŜy propozycję pani sołtys.. 
Pani GraŜyna Ptak, sołtys sołectwa Jasna Góra – chodzi mi o plac po byłym Kółku Rolniczym 
w Komornikach. Jest tam  bałagan i nieporządek. W rowie, który był czyszczony w ubiegłym 
roku  zaczynają znowu rosnąć krzaki. Nie wiem do kogo się zwrócić o uporządkowanie 
terenu. 
Radny Słowik -  Jest to juŜ teren prywatny. Plac po kółku rolniczym kupił pan Doroba. 
Sprawa jest w trakcie załatwiania.  
 
 

 
 
 

P u n k t  11 
 

Zamkni ęcie obrad sesji  
 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła wyczerpanie się porządku obrad sesji.                                                                                                                                                                                                                                  
Podziękowała wszystkim za  przybycie i następnie zamknęła obrady VI sesji Rady Gminy w 
Mokrsku 
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Na dzisiejszej sesji zostały podjęte następujące uchwały stanowiące integralna część 
protokółu: 
 
    
LP                                                      

 
Nr uchwały 

 
W sprawie: 

          
1. VI/19/07 Uchwalenia budŜetu Gminy na 2007 rok 

 
2. VI/20/07 Wyboru kandydata na członka stałej Konferencji Współpracy i 

jego zastępcy 
3. VI/21/07 Powiadomienia Wacława Urbaniaka – Sekretarza Gminy 

Mokrsko o obowiązku przedłoŜenia Radzie oświadczenia 
lustracyjnego oraz skutkach niedopełnienia tego obowiązku 

4. VI/22/07 Powiadomienia Renaty Nagłej – Skarbnika Gminy Mokrsko o 
obowiązku przedłoŜenia  Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz 
skutkach niedopełnienia tego obowiązku 
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Na powyŜszym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
Protokółowała:      Przewodnicząca Rady  Gminy 
 
Ewa Jędrzejak                     Sabina Sokół 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                      
Protokół niniejszy obejmuje: 
1.Streszczenie przebiegu obrad sesji od strony 1 – 18 
2.Podjęte uchwały od strony  19 - 
3.Załączniki jak niŜej: 
 
Lp. Treść załącznika Ilość stron 

 
1. Sprawozdanie Wójta Gminy o działalności pomiędzy 

sesjami 
 

2.. Wykaz wniosków zgłoszonych na zebraniach 
sprawozdawczo-wyborczych 

4                         

3. Objaśnienia do budŜetu Gminy na 2007 rok 14 
 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy na 
2007 rok 

25 

5. Opinia Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia, Spraw Socjalnych, Prawa i porządku Publicznego 
w sprawie projektu budŜetu na 2007 rok 

1 

6. Sprawozdanie z działalności GOPS za 2006 rok 
 

9 

7. Projekt uchwały w sprawie wyboru kandydata na członka 
Stałej Konferencji Współpracy i jego zastępcy 

1 

8. Projekt uchwały w sprawie powiadomienia  Wacława 
Urbaniaka – Sekretarza Gminy Mokrsko o obowiązku 
przedłoŜenia Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz 
skutkach niedopełnienia tego obowiązku 

1 

9. Projekt uchwały w sprawie powiadomienia Renaty Nagłej – 
Skarbnika Gminy Mokrsko o obowiązku przedłoŜenia 
Radzie oświadczenia lustracyjnego oraz skutkach 
niedopełnienia tego obowiązku 

1 

 
 
 
 
 
 

 
 

 


